
Zápisnica zo Zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Chtelnici        

č. 4/2021, konaného v Chtelnici dňa 16.08.2021 
 

Vydané dňa:  16.08.2021 

 

Počet poslancov obecného zastupiteľstva: 9 

 

Prítomní: 

HORVÁTH  Ján, Ing. – starosta obce 

 

Marián BAŠNÁK , Mgr. Barbora BOCÁNOVÁ, Ing. Marek HORVÁTH, Ján PIAČKA, Ing. 

Martin PRVÝ, Peter SOJÁK, Ing. Marcel SUCHÝ – poslanci obecného zastupiteľstva 

 

Ing. Jozef PIAČKA, Ing. Peter RADOŠINSKÝ – prítomní od 4. bodu programu OZ 

 

ČAPOŠ Vladimír, Ing. – hlavný kontrolór obce 

 

JURKASOVÁ Jana, Ing. – zamestnanec obecného úradu 

 

Ospravedlnení:  

 

Program zasadnutia OZ: 

 

1. Otvorenie zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Chtelnici 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba členov návrhovej komisie 

3. Schvaľovanie programu zasadnutia 

4. Správa starostu obce o plnení uznesení z predchádzajúcich zasadnutí obecného 

zastupiteľstva a o prácach v obci 

5. VZN o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov, výške príspevku na režijné náklady 

a podmienky úhrady v školských jedálňach v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Chtelnica 

6. Prevedenie majetku obce (parcela č. 600/46) z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

7. Žiadosť o nenávratný finančný príspevok s názvom: „Rozšírenie kapacity materskej školy 

v Obci Chtelnica“ 

8. Rôzne: 

a) Návrh na vyradenie knižničných jednotiek z knižničného fondu Obecnej knižnice v 

Chtelnici 

9.   Interpelácie poslancov 

10. Diskusia 

11. Návrh na uznesenie 

12. Záver 

 

 

 

 

 

 

 



1. Otvorenie zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Chtelnici 

 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva (ďalej OZ) v Chtelnici otvoril a prítomných privítal 

starosta obce Ing. Ján Horváth. Konštatoval, že na zasadnutí OZ je prítomných 7 poslancov 

z celkového počtu 9, čím je OZ uznášaniaschopné.  

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba členov návrhovej komisie  

Starosta obce určil za zapisovateľa zápisnice zo zasadnutia OZ zamestnanca OÚ Ing. Janu 

Jurkasovú, za členov návrhovej komisie boli na návrh starostu určení poslanci Mgr. Barbora 

Bocánová, Ing. Marcel Suchý a za overovateľov zápisnice boli určení Ing. Marek Horváth, 

Marián Bašnák. 

 

Uznesenie č. 65/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo v Chtelnici určuje: 

1. za zapisovateľa zápisnice – zamestnanca OÚ Ing. Janu Jurkasovú  
2. za členov návrhovej komisie: Mgr. Barbora Bocánová, Ing. Marcel Suchý 
3. za overovateľov zápisnice: Ing. Marek Horváth, Marián Bašnák 

 

Počet poslancov OZ v Chtelnici:  9 

Počet prítomných poslancov:   7 

Počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

 
Výsledky hlasovania:               Za:   7    Proti: 0   Zdržal sa:    0 

                 
Poslanci, ktorí hlasovali za: Mgr. Barbora BOCÁNOVÁ, Marián BAŠNÁK, Ing. Marek 

HORVÁTH, Ján PIAČKA, Ing. Martin PRVÝ,  Peter SOJÁK, Ing. Marcel SUCHÝ 

 

Uznesenie č. 65/2021 bolo prijaté nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov. 

 

 

3. Schvaľovanie programu zasadnutia OZ 
 

Starosta obce oboznámil prítomných s bodmi programu zasadnutia OZ a následne sa 

informoval, či poslanci nemajú návrh na doplnenie programu. Poslanci nemali doplňujúci bod 

programu, starosta dal hlasovať.  

 

 

Uznesenie č. 66/2021 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Chtelnici schvaľuje program zasadnutia OZ podľa § 12 ods. 5 zákona 

o obecnom zriadení  zo dňa 09.08.2021 v pôvodnom znení.  

 

 

Počet poslancov OZ v Chtelnici:  9 

Počet prítomných poslancov:   7 

Počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

 



Výsledky hlasovania:               Za:   7    Proti: 0   Zdržal sa:    0 

                 
Poslanci, ktorí hlasovali za: Mgr. Barbora BOCÁNOVÁ, Marián BAŠNÁK, Ing. Marek 

HORVÁTH, Ján PIAČKA, Ing. Martin PRVÝ,  Peter SOJÁK, Ing. Marcel SUCHÝ 

 

Uznesenie č. 66/2021 bolo prijaté nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov. 

 
 

4. Správa starostu obce o plnení uznesení z predchádzajúcich zasadnutí OZ 
 
Starosta obce informoval poslancov OZ o stave plnenia predchádzajúcich uznesení: 

• Uznesenia 40-53/2021 a 60/2021 sú splnené. 

• Uznesenia 54-56/2021 nie sú splnené, ide o podpísanie zmlúv s nájomníkmi BD 

Kúria 915/70, Zmluvy budú pripravené a podpísané do termínu ukončenia 

predchádzajúcich zmlúv. 

• Uznesenie 61-62/2021 nie je splnené, prebiehajú kroky súvisiace so zmenou štatútu 

Registrovaného sociálneho podniku pre Obecný podnik služieb spol. s r.o. 

v obchodnom registri (žiadosť je podaná, čakáme na schválenie) 

• Uznesenie 63/2021 splnené – odpoveď na výzvu na doplnenie žiadosti 

k Vodozádržným a adaptačným opatreniam je odoslaná 

 

 

Práce v obci:  

- Pokračujú práce na západnej bašte kaštieľa; predpokladaný termín reštaurátorských 

prác na fasáde je marec – máj 2022 

- Práce na Oravského dome – maľovky, podlahy, kuchyňa, kúrenie 

- zemné práce na prepojení  vodovodu na ulici Pekelná – Partizánska  

- budova školy – práce na átriu hotové 

- Začal zber BRKO tak ako nám ukladá zákon – za týždeň zbierame kuchynský odpad 2 

krát a naplní sa približne 6 kusov 120 l nádob (720l), odpad sa zhromažďuje na 

zbernom dvore, odoberá ho spoločnosť Fidelity Trade raz za 2 týždne 

- Udržiavacie práce v obci – kosenie, čistenie potoka, brigádnici zametanie, v parku 

likvidácia popadaných stromov, odstraňovanie nánosov po búrkach 

- oprava verejného osvetlenia – boli spojené drôty verejného osvetlenia s elektrickými 

káblami Západoslovenskej distribučnej 

- Ukončuje sa obnova dopadovej plochy na detskom ihrisku – obrubníky a piesok sa 

budú osádzať tento týždeň- dotácia TT SK 

- Okrem toho prebieha výberové konanie na dodávateľa odvlhčovača do kaštieľa, skate 

parku (dotácia TT SK) a reštaurovanie výpustného objektu v parku kaštieľa (MK SR) 

 

- Kontrola VO na kanalizáciu na stavebné práce bola ukončená, preto začíname 

s prípravnými prácami, kontrola VO na stavebný dozor a projektové riadenie bola 

predĺžená o ďalších 20 dní. 

 

Kanalizácia: vybavujeme rozkopávkové povolenie na ulici Dolná, čakáme na 

vyhotovenie Projektu dopravného značenia – Ing. Meliš, realizátor zároveň požiadal 

o nové vyznačenie inžinierskych sietí, pretože posledné bolo vyhotovené pred 10 rokmi 

- musíme zazmluvniť oprávnenú osobu na archeologický výskum, pretože v súhlasnom 

stanovisku KPÚ je to uvedené ako podmienka výstavby. 



- Na tento štvrtok je naplánovaný začiatok prípravných prác k stoke Q – mlynský náhon, 

je potrebné vybudovať 2 prístupové cesty, 2 parcely by mali byť k dispozícii v smere 

od Šimončičovej ulice k potoku (pozemky vo vlastníctve p. Machaja, a p. Piačku)  

- Zároveň chceme aj touto cestou upozorniť občanom, aby počítali s obmedzením 

dopravy počas výstavby kanalizácie. Stavebná firma prisľúbila, že každý deň rozkope 

určitý úsek cesty, ale večer bude cesta prejazdná – buď sa prekryje, alebo zasype. 

 

- Výstavba novej bytovky – robili radónovú izoláciu, pretože sa v pôde vyskytlo malé 

množstvo radónu, dostali povolenie na výrub stromov, ale môžu ich vyrezať až mimo 

vegetačného obdobia.  

 

 

Uznesenie č. 67/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo v Chtelnici berie na vedomie správu starostu obce o plnení uznesení z 

predchádzajúcich zasadnutí obecného zastupiteľstva a o prácach v obci. 

 

Počet poslancov OZ v Chtelnici:  9 

Počet prítomných poslancov:   9 

Počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

 
Výsledky hlasovania:               Za:   9    Proti:  0  Zdržal sa:    0 

                 
Poslanci, ktorí hlasovali za: Mgr. Barbora BOCÁNOVÁ, Marián BAŠNÁK, Ing. Marek 

HORVÁTH, Ján PIAČKA, Ing. Jozef PIAČKA, Ing. Martin PRVÝ, Ing. Peter RADOŠINSKÝ, 

Peter SOJÁK, Ing. Marcel SUCHÝ 

 

Uznesenie č. 67/2021 bolo prijaté nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov 

 

 

 

5. VZN o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov, výške príspevku na režijné 

náklady a podmienky úhrady v školských jedálňach v zriaďovateľskej pôsobnosti 

Obce Chtelnica 

 
 

Z dôvodu novelizácie zákona č. 544/2010 Z. z. o dotáciách v pôsobnosti Ministerstva práce, 

sociálnych vecí a rodiny SR v znení neskorších predpisov s účinnosťou od 1.8.2021 bolo 

potrebné novelizovať VZN o podmienkach poskytovania dotácií na stravu. K návrhu VZN 

neboli predložené žiadne pripomienky. Následne dal starosta hlasovať. 

 

Uznesenie č. 68/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo v Chtelnici schvaľuje všeobecne záväzné nariadenie číslo 3/2021 o výške 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov, výške príspevku na režijné náklady a podmienky 

úhrady v školských jedálňach v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Chtelnica.  

 

Počet poslancov OZ v Chtelnici:  9 

Počet prítomných poslancov:   9 

Počet hlasov potrebných na schválenie: 6 



Výsledky hlasovania:               Za:   9    Proti:  0  Zdržal sa:    0 

                 
Poslanci, ktorí hlasovali za: Mgr. Barbora BOCÁNOVÁ, Marián BAŠNÁK, Ing. Marek 

HORVÁTH, Ján PIAČKA, Ing. Jozef PIAČKA, Ing. Martin PRVÝ, Ing. Peter RADOŠINSKÝ, 

Peter SOJÁK, Ing. Marcel SUCHÝ 

 

Uznesenie č. 68/2021 bolo prijaté trojpätinovou väčšinou prítomných poslancov. 

 

 

6. Prevedenie majetku obce (parcela č. 600/46) z dôvodu hodného osobitného zreteľa 
 

 

Spôsob prevodu majetku – parcela č. 600/46 - bol prerokovaný na predchádzajúcom zasadnutí 

OZ. Zámer previesť majetok obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa bol zverejnený na 

úradnej tabuli dňa 27.7.2021, zvesený dňa 13.8.2021, k návrhu neboli doručené žiadne 

pripomienky. 

 

 

 

 

Uznesenie č. 69/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo v Chtelnici podľa príslušných ustanovení zákona č. 369/1990 Zb. o 

obecnom zriadení v platnom znení schvaľuje prevod obecného pozemku parcela registra C č. 

600/46, záhrada o výmere 547m2, ktorá sa nachádza v katastrálnom území obce Chtelnica, 

zapísaná na LV 1719  nasledovne:  

 

Obec Chtelnica, Nám. 1. mája 495/52, Chtelnica, IČO: 00312584 predáva Ing. Martinovi 

Prvému nar. 05.05.1971, bytom Tehliarska 859/41, 922 05 Chtelnica parcelu č. 600/46, druh 

pozemku záhrada o výmere 547m2,  ktorá sa nachádza v katastrálnom území obce Chtelnica a 

ktorú Ing. Martin Prvý dlhodobo užíva ako záhradu za cenu 7,50 Eur/m2, čo predstavuje 

celkovo 4.102,50 Eur. 

 

Ing. Martin Prvý, nar. 05.05.1971, bytom Tehliarska 859/41, 922 05 Chtelnica je výlučným 

vlastníkom parcely registra C č. 231, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 115m2, ktorá sa 

nachádza v katastrálnom území obce Chtelnica, zapísaná na LV č. 1336, na ktorej je 

vybudovaná obecná cestná komunikácia. Ing. Martin Prvý predáva Obci Chtelnica uvedenú 

parcelu za cenu 7,50 Eur/m2, čo predstavuje celkovo 862,50 Eur. 
 

Ing. Martin Prvý súhlasí s prevedením vlastníckych práv na Obec Chtelnica k parcele registra 

C č. 231, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 115m2, na ktorej sa nachádza inžinierska 

stavba – cesta, len za podmienky, že mu Obec Chtelnica odpredá celý pozemok parcela registra 

C č. 600/64 záhrada o výmere 547m2. 

 

Jedná sa o prevedenie obecného majetku z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa 

ustanovenia § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. pre potreby vysporiadania majetkovo 

- právnych vzťahov pod obecnou komunikáciou. Obecný pozemok nie je riešený v rámci 

platného územného plánu rozvoja obce ako záujmové územie. Správny poplatok za návrh za 

vklad vlastníckeho práva do katastra nehnuteľností uhradí Ing. Martin Prvý.  

 



Počet poslancov OZ v Chtelnici:  9 

Počet prítomných poslancov:   9 

Počet hlasov potrebných na schválenie: 6 

 
Výsledky hlasovania:               Za:   8    Proti:  0  Zdržal sa:    1 

                 
Poslanci, ktorí hlasovali za: Mgr. Barbora BOCÁNOVÁ, Marián BAŠNÁK, Ing. Marek 

HORVÁTH, Ján PIAČKA, Ing. Jozef PIAČKA, Ing. Peter RADOŠINSKÝ, Peter SOJÁK, Ing. 

Marcel SUCHÝ 

 

Poslanec, ktorý sa zdržal hlasovania: Ing. Martin PRVÝ 

 

Uznesenie č. 69/2021 bolo prijaté trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov. 

 

 

7. Žiadosť o nenávratný finančný príspevok s názvom: „Rozšírenie kapacity materskej 
školy v Obci Chtelnica“ 
 

Z dôvodu potreby rozšírenia kapacity materskej školy zo 60 na 90 detí bola vypracovaná 

projektová dokumentácia Ing. Stanislavom Sojákom. Zároveň sa v nej rieši nevyhovujúci 

technický stav budovy, ktorá bola postavená ešte v 30 rokoch minulého storočia. Je potrebné 

vykonať novú trojvodičovú elektroinštaláciu, nové rozvody vody, nové kúrenie, tiež stav 

strechy je nevyhovujúci. So zvýšeným počtom detí je potrebné vybudovať nové sociálne 

zariadenia, podľa príslušných noriem. PD bola vypracovaná v roku 2019, v tomto roku išli ceny 

stavebných materiálov hore, preto sme to dali preceniť na aktuálne ceny. 

Rozpočet stavebných prác je 1.400.035,37  Eur s DPH. 

Koncom júna 2021 bola zverejnená výzva na predkladanie ŽoNFP na zvýšenie kapacít 

infraštruktúry materských škôl, kód výzvy: IROP-PO2-SC221-2021-67. Celkové oprávnené 

výdavky na jedno miesto (t.j. benchmark) sú stanovené nasledovne:  

* max. vo výške 8 950 EUR (s DPH) na vytvorenie nových kapacít materskej školy pre 1 dieťa,  

* max. vo výške 2 900 EUR (s DPH) na zlepšenie existujúcich kapacít materskej školy pre 1 

dieťa. 

Na naše podmienky to celkovo predstavuje 442.500,- Eur.  

 

Ak by nám aj bola schválená maximálna výška požadovaných FP, predstavovalo by to menej 

ako 50 % všetkých nákladov. Obec momentálne nemá FP na dofinancovanie. 

 

Poslanci diskutovali na túto tému. Vyslovili obavu, že obec nebude mať dosť finančných 

prostriedkov na spolufinancovanie, pretože dotácia by bola len 400 tisíc a celkové náklady by 

boli 1 milión 400 tisíc, teda spolufinancovanie obce by bolo okolo 1 milióna. Starosta 

prítomných ubezpečil, že zmluvu za takýchto nevýhodných podmienok nepodpíše, pretože 1 

milión eur na spolufinancovanie obec nemá. Bude sa snažiť získať FP z iných zdrojov – zo 

samosprávneho kraja, z FP určených na havarijný stav školských objektov, prípadne iných 

dotácií. Poslanci navrhli posunúť hlasovanie na neskorší termín, pretože druhé kolo podávania 

žiadostí o NFP je 1.11.2021. Pri tomto termíne je však obava, že alokácia FP už bude 

vyčerpaná. 

 

Na vyslovenú žiadosť starostu, obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

 

 



Uznesenie č. 70/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo v obci Chtelnica schvaľuje: 

• predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok za účelom realizácie projektu  
s názvom: „Rozšírenie kapacity materskej školy v Obci Chtelnica“, realizovaného 
v rámci výzvy s kódom IROP-PO2-SC221-2021-67, ktorého ciele sú v súlade s platným 
programom rozvoja obce 

• zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci 

• zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu zo 
strany žiadateľa  

• zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce 
a z iných zdrojov. 

 
Počet poslancov OZ v Chtelnici:  9 

Počet prítomných poslancov:   9 

Počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

 
Výsledky hlasovania:               Za:   9    Proti: 0   Zdržal sa: 0    

                 
Poslanci, ktorí hlasovali za: Mgr. Barbora BOCÁNOVÁ, Marián BAŠNÁK, Ing. Marek 

HORVÁTH, Ján PIAČKA, Ing. Jozef PIAČKA, Ing. Martin PRVÝ, Ing. Peter RADOŠINSKÝ, 

Peter SOJÁK, Ing. Marcel SUCHÝ 

 

 

Uznesenie č. 70/2021 bolo prijaté nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov. 

 

 

8. Rôzne: 

a) Návrh na vyradenie knižničných jednotiek z knižničného fondu Obecnej knižnice 

v Chtelnici 

 

Obecná knižnica v Chtelnici navrhuje vyradiť knihy podľa prílohy č. 1 zo svojho knižničného 

fondu. 

 

Uznesenie č.   71/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo v Chtelnici schvaľuje vyradenie knižničných jednotiek z knižničného 

fondu Obecnej knižnice v Chtelnici za rok 2021 podľa prílohy č.1 priloženej k zápisnici 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 16.08.2021.  

 

Počet poslancov OZ v Chtelnici:  9 

Počet prítomných poslancov:   9 

Počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

 



Výsledky hlasovania:               Za:    9   Proti:  0  Zdržal sa:    0 

                 
Poslanci, ktorí hlasovali za: Mgr. Barbora BOCÁNOVÁ, Marián BAŠNÁK, Ing. Marek 

HORVÁTH, Ján PIAČKA, Ing. Jozef PIAČKA, Ing. Martin PRVÝ, Ing. Peter RADOŠINSKÝ, 

Peter SOJÁK, Ing. Marcel SUCHÝ 

 

Uznesenie č. 71/2021 bolo prijaté nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov. 

 

 

 

9. Interpelácie poslancov 
 

 

Mgr. Barbora Bocánová upozornila, že v Obecnej knižnici je internet napojený na školský 

internet, ktorý nepostačuje ani na školské účely, je slabý a často vypadáva, preto navrhuje, aby 

obec obstarala vlastný internet v priestoroch knižnice. Navrhuje internet od spoločnosti Edoma, 

ktorá poskytuje internet pre obec zadarmo. Ľubica Kopálová, zástupkyňa materskej školy sa 

informovala, či by mohli takýto internet mať v budove MŠ aj ony. Obec osloví spoločnosť 

Edoma a zistí podmienky poskytovania internetu. 

 

Ing. Marcel Suchý upozornil na uvoľnené korýtko na bašte a tiež na stromček vyrastajúci 

z múra nad chodníkom, ktorý môže porušiť statiku múra. Navrhol stromček čím skôr odstrániť. 

Navrhol tiež požiadať o opakované vymaľovanie čiar na námestí pred pekárňou. 

 

Marián Bašnák sa informoval, či sa zverejňujú všetky faktúry na stránke, niekto ho upozornil, 

že nie sú všetky zverejnené. Starosta mu odpovedal, že faktúry sa zverejňujú všetky, môže sa 

stať, že niektoré sú zverejnené neskôr. Hlavný kontrolór sa tiež vyjadril, že faktúry za rok 2020 

sú zverejnené všetky. 

 

Marián Bašnák upozornil, že na káblovej televízii je zlý signál, často im vypadáva. Problém 

potvrdila aj poslankyňa Bocánová. V takomto prípade je potrebné kontaktovať spoločnosť 

Petrocomp, ktorá problém rieši. 

 

Ing. Martin Prvý upozornil, že lipu pri materskej škole niekto úmyselne navŕtal a polial 

chemickou látkou. Lipa začína schnúť,  bude ju potrebné orezať, aby niekoho neporanila. Tiež 

sa pýtal, či by nemohli zamestnanci obce regulovať dopravu cez priechod pre chodcov pred 

obecným úradom počas školského roka. 

 

 

Ing. Peter Radošinský sa pýtal, či nie je potrebné zmluvu o dielo na vypracovanie 

územnoplánovacej dokumentácie pred podpisom starostu schváliť obecným zastupiteľstvom, 

či to nie je stanovené v zásadách hospodárenia. Požiadal hlavného kontrolóra o jeho stanovisko. 

Zároveň navrhol vypracovať dodatok k zmluve o dielo, kde bude uvedené, že návrh zmien 

a doplnkov územného plánu bude najskôr prerokovaný v stavebnej komisii a na zasadnutí 

obecného zastupiteľstva. 

 

Starosta oponoval, že v zmluve je táto skutočnosť stanovená. Poslanec Radošinský aj napriek 

tomu trval, aby bolo prijaté uznesenie pre vytvorenie dodatku z zmluve v nasledovnom znení: 

„bude spracovaný návrh územnoplánovacej dokumentácie predložený stavebnej komisii a 

obecnému zastupiteľstvu na prerokovanie pred jeho odovzdaním“. 



Uznesenie č.   72/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo v Chtelnici schvaľuje žiadosť obecného zastupiteľstva na spracovanie 

dodatku k zmluve o dielo, v ktorom bude spracovaný návrh územnoplánovacej dokumentácie 

predložený stavebnej komisii a obecnému zastupiteľstvu na prerokovanie pred jeho 

odovzdaním. 

 

Počet poslancov OZ v Chtelnici:  9 

Počet prítomných poslancov:   9 

Počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

 
Výsledky hlasovania:               Za:    9   Proti:  0  Zdržal sa:    0 

                 
Poslanci, ktorí hlasovali za: Mgr. Barbora BOCÁNOVÁ, Marián BAŠNÁK, Ing. Marek 

HORVÁTH, Ján PIAČKA, Ing. Jozef PIAČKA, Ing. Martin PRVÝ, Ing. Peter RADOŠINSKÝ, 

Peter SOJÁK, Ing. Marcel SUCHÝ 

 

Uznesenie č. 72/2021 bolo prijaté nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov. 

 

 

 

Ďalej Ing. Radošinský upozornil, že je potrebné riešiť obecnú komunikáciu na Pažitnej ulici pri 

píle, kde je zúžená vozovka, ktorá bude počas výstavby kanalizácie veľmi vyťažená. V tejto 

časti je tiež neprehľadná zákruta, preto by mala obec uvažovať nad prekrytím kanála 

a rozšírením cesty. Starosta dá v tejto veci vypracovať cenovú ponuku. 

 

Poslanec Ing. Jozef Piačka sa informoval, či si môžu obyvatelia ulíc postihnutých záplavami 

vybudovať protipovodňový kanál sami. Je však potrebné najskôr spracovať projektovú 

dokumentáciu. 

 

 

10. Diskusia 
 

Prítomní nemali žiadne diskusné príspevky. 

 

 

11. Návrh na uznesenie 
 

Uznesenie č. 73/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo v Chtelnici schvaľuje návrh uznesení č. 04/2021 zo dňa 16.08.2021.  

 

Počet poslancov OZ v Chtelnici:  9 

Počet prítomných poslancov:   9 

Počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

 
Výsledky hlasovania:               Za:    9   Proti:  0  Zdržal sa:    0 

                 



Poslanci, ktorí hlasovali za: Mgr. Barbora BOCÁNOVÁ, Marián BAŠNÁK, Ing. Marek 

HORVÁTH, Ján PIAČKA, Ing. Jozef PIAČKA, Ing. Martin PRVÝ, Ing. Peter RADOŠINSKÝ, 

Peter SOJÁK, Ing. Marcel SUCHÝ 

 

 

Uznesenie č. 73/2021 bolo prijaté nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov 

 

 

 

 

12. Záver 
 

Na záver starosta obce Ing. Ján Horváth poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí obecného 

zastupiteľstva a za plynulý priebeh.  

 

 

 

 

Zapísala: Ing. Jana Jurkasová 

V Chtelnici dňa 16.08.2021 

 

 

 

 

 

 

  Ing. Marek Horváth                                Marián Bašnák  

          overovateľ                      overovateľ 

 

 

 

 

 

 

         Peter Soják                    Ing. Ján Horváth 

     zástupca starostu                 starosta obce 

 


